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Endelig !  Venneforeningen for ferge Bodø-Leknes mottok denne gledelige nyheten og det er
bare helt fantastisk.  Endelig skjer det noe positivt på politisk sektor.  I et partimøte i Bodø
Høyre bestemte partiet seg for å arbeide for å opprette fergerute mellom Bodø-Leknes.

      

 - Dette er  en viktig og interessant sak for Bodø på grunn av våre tette forbindelser med
Lofoten.  Vi ønsker å legge tilrette for et nærmere samarbeid, og da kommer fergeforbindelse
mellom Bodø og Leknes naturlig inn i saken, sier Høyre-leder i Bodø, Per Jacobsen til
Lofot-Tidende.  Han fortsetter: Vi ser i dag at man får en unødig transportetappe fra Moskenes
til mer sentrale strøk i Lofoten der 90 prosent av næringslivet er.  Hovedtygden av næringen
befinner seg rundt Leknes og Svolvær, og med dagens situasjon må man ta seg fram over
relativt lange strekninger på dårlig veier og i rasutsatte strøk, sier Jacobsen til Lofot-Tidende.

  

 - Vi vil jobbe for å få igang et tilbud til Leknes, slik at næringslivet skal få en mulighet til å lande
sentralt i Lofoten.  Svolvær blir for langt inn og det mest naturlige vil være å gå inn ved
Lofotterminalen i Leknes Havn.  Vi har så langt ikke vært i dialog med lofotkommunene, men vi
har jo diskutert dette tidligere, sier Jacobsen til Lofot-Tidende. - Støtet må settes inn mot
Fylkeskommunen.  Vi har ikke kommet langt i saken etter som resolusjonen ble vedtatt i Bodø
Høyre mandag 29.11.10, men vi vil begynne å bevege oss nå, sier Jacobsen til Lofot-Tidende.

  

Det blir spennede å følge Bodø Høyre i sin positive næringspolitikk for utvikling i Bodø og
Lofoten.  Vi har stor tro på utvikling i fylkeshovedstaden ved å knytte Bodø nærmere sentrale
strøk i Lofoten.  Da er Leknes det riktige punktet.

  

Fra NRK Nordland her.
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